
Mateusz Kliniewski       Kościerzyna, 02.05.2021 
Radny Rady Miasta Kościerzyna 
 

 

         Pan 
         Michał Majewski 
         Burmistrz Miasta Kościerzyna 
         Za pośrednictwem 
         Pani  
         Heleny Kaszubowskiej – Nitz 
         Przewodniczącej Rady Miasta    
         Kościerzyna 

Interpelacja 
 

W związku ze zwiększonym w ostatnim czasie ruchem nad Jeziorem Gałęźne oraz dbałością o czystość 
naszego kąpieliska proszę o: 

 
1.  Zwiększenie ilości koszy na śmieci w tym miejscu. Kosze powinny umożliwiać segregację odpadów i 

znajdować się tam przez cały rok. Obecnie znajdujący się tam śmietnik oraz worki, nie umożliwiają 
segregacji. 

2. Zainstalowanie monitoringu, który obejmie parking oraz zainstalowane śmietniki. Zwiększy to 
bezpieczeństwo mieszkańców oraz umożliwi kontrolę nad zamontowanymi śmietnikami i pozwoli 
uniknąć podrzucania odpadów, które mogą zwiększyć koszty wywozu śmieci ponoszone przez Kościerski 
Ośrodek Sportu i Rekreacji. 
Jestem świadomy, że monitoring jest w tym miejscu planowany, natomiast w miarę możliwości proszę 
o przyśpieszenie tej inwestycji. 

 
Zachęcam również wszystkich Radnych Rady Miasta Kościerzyna, aby zgłaszali konieczność zainstalowania 

dodatkowych pojemników na segregację odpadów w miejscach gdzie ich brakuje, przede wszystkim w 
miejscach uczęszczanych przez dzieci. 

  
 

Dziękuję. 
 
 
 
 
 
 
        Z poważaniem   

         Mateusz Kliniewski 

mateuszk
Stempel


